



## BIOGRAPHY OF THE PROPOSED DIRECTOR

### JOHAN DESCHUYFFELEER



***Représentant permanent de The House of Value BVBA – Advisory and Solution BV***

Johan Deschuyffeleer possède plus de 35 ans d'expérience internationale dans le secteur ICT et technologique.

Après plusieurs postes au début de sa carrière - en tant qu'ingénieur et manager chez Siemens et Hewlett-Packard - Johan a été Directeur Général Belux chez Compaq. Par la suite, Johan est retourné chez Hewlett Packard d'abord en tant que Directeur Général Belux pour ensuite façonner la stratégie de vente mondiale depuis la Silicon Valley. Il a ensuite dirigé les divisions Technology Services EMEA et plus tard Technology Consulting WW. Aujourd'hui, Johan est président du Conseil d'Administration d'Orange Belgium et Administrateur d'AE, Automation et GIMV.

Johan est ingénieur industriel de formation et a également suivi un cours de Middle Management à la Vlerick Management School.

***Permanent representative of The House of Value BVBA – Advisory and Solution BV***

Johan Deschuyffeleer has more than 35 years of international experience in the ICT and technology sector.

After several positions at the beginning of his career - as engineer and manager at Siemens and Hewlett-Packard - Johan has been Managing Director Belux at Compaq. Afterwards, Johan returned to Hewlett Packard first as Managing Director Belux to subsequently shape the global sales strategy from the Silicon Valley. He has then headed the Technology Services EMEA and later the Technology Consulting WW. Johan is currently Chairman of the Board of Directors of Orange Belgium and Director at AE, Automation and GIMV.

Johan has an industrial engineering degree and has also followed a course in Middle Management at the Vlerick Management School.